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Geacht college, 
 
Om de ziekenhuizen deze jaarwisseling te ontlasten, mag er dit jaar geen vuurwerk worden afgestoken. 
Carbidschieten valt niet onder de noemer vuurwerk en dit leidde dan ook direct tot een landelijke toename 
van bestellingen bij verkopers van carbid en melkbussen. Ook de gemeente Helmond heeft geen specifieke 
regels over carbidschieten. Via digitale krant Indebuurt Helmond vernamen wij dat de gemeente stelt dat 
carbidschieten in formele zin niet valt onder het vuurwerkbesluit en daarmee ook niet wordt beschouwd als 
vuurwerk.  
 
Carbidschieten is echter niet zonder gevaar, zeker als het door onervaren gebruikers wordt gebruikt. De 
krachtige drukgolf en rondvliegende projectielen kunnen, net als vuurwerk, leiden tot (ernstig) lichamelijk 
letsel, zoals bijvoorbeeld beschadiging van ogen en gehoor. Bovendien bestaat Helmond voor een groot 
deel uit stedelijk gebied. Het risico op overlast door brand, explosies en materiële schade wordt hierdoor nog 
groter. 
 
De Landelijke BOA Bond deed een paar dagen geleden al een oproep aan minister Grapperhaus van 
Justitie om ook het carbidschieten dit jaar te verbieden. Zij vrezen hun handen toch al vol te hebben aan de 
handhaving van alle coronamaatregelen. Minister Grapperhaus stelde echter dat dit een zaak is voor 
gemeenten zelf en niet voor het kabinet. Dit brengt ons tot de volgende vragen. 
 
Heeft het college reeds stappen ondernomen om carbidschieten binnen Helmond te voorkomen?  
Zo ja, welke stappen?  
Zo nee, is het college bereid, in navolging van een aantal andere gemeenten, in een nood-APV een verbod 
op carbidschieten op te nemen? 
 
Lara Tamarinof namens GroenLinks Helmond 
 
Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
Naar aanleiding van de vanmiddag binnengekomen vragen van GroenLinks over carbid schieten berichten 
wij u het volgende. Vanochtend heeft het college besloten om uw raad via een spoedprocedure voor te 
leggen om carbid schieten via de APV te verbieden. Het voorstel is op dit moment in de maak en wordt 
geagendeerd voor de commissie van aanstaande donderdag, en vervolgens voor de raadsvergadering van 1 
december. 
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


